
Z á p i s n i c a
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 23.4.2018 o 17,30 h v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Miroslav Holička, ktorý privítal prítomných 
poslancov a občanov obce. Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je 
prítomných  8  poslancov  z celkového  počtu  9.  Ospravedlnený  poslanec:  Slavomír  Klokner.  Za  overovateľov 
zápisnice  z dnešného zasadnutia predsedajúci určil poslancov OZ –  Martu Mizerovú, Denisu Holbíkovú.

Predsedajúci predložil prítomným návrhy na doplnenie bodov programu:

- Petícia za obmedzenie používania hlučnej pyrotechniky – od obyvateľov ulíc v okolí reštauračného zariadenia 
Lodenica Šintava,

Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 

Ďalší  bod  programu na  doplnenie:  Žiadosť  Športového klubu  nevidiacich  a  slabozrakých  športovcov  MALE 
ŠINTAVA o finančný príspevok na športovú činnosť klubu,
Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík),  za  6  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák),  proti  1(Režnáková),  zdržal  sa  1 
(Šimulčík) – návrh prijatý 

Poslanec Polák – návrh na doplnenie do programu rokovania žiadosť Bytodomu 3 o vyasfaltovanie cesty a dvora, 
žiadosť je tu 2 roky.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 

Poslanec Šimulčík navrhol body programu: Diskusia občanov ako predposledný bod pred záverom. 
Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík),  za  5  (Holbíková,  Matulová,  Mizerová,  Režnáková,  Šimulčík),  proti  0,  zdržal  sa  3   (Polák,  Lipovský,  
Matušica) – návrh prijatý 

Ďalší bod programu: Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 

Doplnené body programu:
bod č. 3C) Žiadosť Bytodomu 3 o vyasfaltovanie cesty a dvora
bod č. 4/ Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti
bod č. 5/ Rôzne došlé žiadosti – doplnená žiadosť Športového klubu nevidiacich a slabozrakých športovcov MALE 
ŠINTAVA o finančný príspevok na športovú činnosť klubu,
bod č. 6/ Petícia za obmedzenie používania hlučnej pyrotechniky – od obyvateľov ulíc v okolí  reštauračného 
zariadenia Lodenica Šintava,
bod č. 7/ Interpelácia poslancov
bod č. 8/ Diskusia občanov
bod č. 9/ Záver

K     bodu č. 2/
Kontrola plnenia uznesenia z     predchádzajúceho zasadnutia

     Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obdržali poslanci spolu s pozvánkou, tvorí prílohu 
zápisnice a predsedajúci všetkých prítomných oboznámil s plnením uznesenia  z predchádzajúceho zasadnutia.  
V rámci rozpravy vystúpili poslanci:



-Šimulčík  –  pripomienkoval  uznesenie  č.  251 –  obecné zastupiteľstvo  schválilo  predloženie  hĺbkovej  analýzy, 
z čoho  bolo  vypočítané  nájomné  za  všetky  obecné  nájomné  bytové  domy.  Predsedajúci  odpovedal,  že  sa 
pripravuje a bude predložené.
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 259  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu 
plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík),  za  6  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák),  proti  0,  zdržal  sa  2(Šimulčík, 
Režnáková) – návrh prijatý 

K bodu č. 3/
3A/ Návrh rozpočtu Školského klubu detí  od 1.9.2018 do 31.12.2018
3B/  Návrh  VZN o  výške  dotácie  na  osobné  a  prevádzkové  náklady  na  dieťa  materskej  školy  a  školského 
zariadenia  č.  16/2018  vrátane  prílohy  č.  1  po  zriadení  Školského  klubu  detí,  ako  súčasti  ZŠ  s  MŠ  kráľa  
Svätopluka Šintava, po  zaradení do siete škôl a školských zariadení MŠVVaŠ  SR od 1.9.2018
3C/ Ž  iadosť Bytodomu 3 o     vyasfaltovanie cesty a dvora

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.
V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:
- Režnáková – na porade sme sa dohodli, aby boli prítomní aj riaditeľ školy, ekonómka školy. Navrhujem body 
programu preložiť na najbližšie zastupiteľstvo, alebo zvolať mimoriadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva k 
týmto bodom.
-  Lipovský  –  informoval  prítomných  so  stanoviskom  riaditeľa  školy  –  všetko  je  spracované  podľa  pokynov 
z ministerstva školstva SR, podrobne vysvetlené v dôvodovej správe predloženej poslancom.  Rozpočet je podľa 
normatívov z ministerstva školstva.
- Šimulčík – vysvetlenie pre občanov - v rozpočte obce náklady na školský klub  15 tis.  € ročne, tým, že sme 
navrhli, aby školský klub prešiel pod školu, podľa nových pravidiel tie náklady sú vyčíslené okolo 34 tis. €, nárast 
je tam 20 tis.€. Je predpoklad, že to bude platiť štát. 
- Matušica – navrhol bod 3A a 3B neprerokovávať, zobrať na vedomie a nech riaditeľ vysvetlí, ako by to malo 
fungovať.

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 260 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
a) Návrh rozpočtu Školského klubu detí  od 1.9.2018 do 31.12.2018,  
b)  Návrh  VZN  o  výške  dotácie  na  osobné  a  prevádzkové  náklady  na  dieťa  materskej  školy  a  školského 
zariadenia  č.  16/2018  vrátane  prílohy  č.  1  po  zriadení  Školského  klubu  detí,  ako  súčasti  ZŠ  s  MŠ  kráľa  
Svätopluka Šintava, po  zaradení do siete škôl a školských zariadení MŠVVaŠ  SR od 1.9.2018.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 261 Obecné zastupiteľstvo v Šintave súhlasí  so žiadosťou 
Bytodomu 3 o vyasfaltovanie vstupnej cesty a dvora. Táto oprava sa uskutoční spolu s opravou ciest na ulici  
Nad Váhom, Kúpeľná a ciest v spodnej časti obce  v tomto kalendárnom roku.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 



K bodu č. 4/
Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti

      Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.
V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:

- Šimulčík – uznesenie č. 165 – problematika cesty pred školou, urgovala obec Dopravný inšpektorát?  Ako 
OKI argumentoval, že nám to nezaslal trištvrte roka?

- Unesenie č. 187 – doteraz nebolo predložené obecnému zastupiteľstvu – že starosta je poverený riešiť 
spor s Lodenicou zo dňa 19.7., kedy nám to bude predložené, 

- Uznesenie č. 223 – starosta obce vetoval uznesenie protizákonne, aj podľa prokurátora, jednalo  sa o 
zaokruhovanie  obecného  vodovodu,  priebeh  a výsledky  rokovania  mali  byť  následne  písomne 
predložené obecnému zastupiteľstvu.

- Predsedajúci odpovedal, že všetko je v riešení, rozpracované a o výsledkoch budú poslanci informovaní.

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 262 Obecné zastupiteľstvo v Šintave  berie na vedomie 
správu  hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti. 
Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 
Návrh na uznesenie poslanca Šimulčíka  - uznesenie č. 263 Obecné zastupiteľstvo v Šintave konštatuje, že  podľa 
správy  hlavnej  kontrolórky  o  kontrolnej  činnosti  nebolo  splnené  uznesenie  č.  165,  187  a 223  a  žiada  o 
urýchlené splnenie týchto uznesení. 
Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík),  za  4  (Holbíková,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík),  proti  0,  zdržal  sa  4  (Matulová,  Mizerová,  Matušica,  
Lipovský)  - návrh nebol prijatý

K bodu č. 5/
Rôzne došlé žiadosti:
     Predsedajúci oboznámil prítomných so žiadosťami:

5/1  Žiadosť Pavla Dudona a manž. Márie, Šintava č. 375 o odpredaj pozemku
     V rámci rozpravy vystúpil poslanec Matušica – poslal som na obecný úrad vyjadrenie, my nechceme určovať 
pracovný postup predaja pozemkov,  nespochybňujeme prácu nikoho. Nemáme my všetci  poslanci  čas chodiť 
pozerať  predávané  pozemky,  ale  potrebujeme  potvrdenie  z  obce, že  predávaný  pozemok  je  v súlade 
s geometrickým plánom. Takto by sme chceli postupovať pri všetkých predajoch a žiadame obecný úrad aby to 
rešpektoval. Chceme aby sa tomu venovala pozornosť a v tomto duchu sa pracovalo. Na porade sme sa takto 
dohodli. 

- Lipovský  –  ja  som  dal  návrh,  aby  tam  išiel  niekto  z finančnej  komisie,  keď   geodet  ide  zameriavať 
pozemok,  

- Šimulčík  –   výkonným orgánom  obce  je  starosta  obce,  tam  ide  o to,  aby  nevznikla  situácia  ako  pri 
Lodenici

- Matušica – navrhol prijať uznesenie, že  obecný úrad zabezpečí  kontrolu predloženého geometrického 
plánu so zámerom predaja obecného majetku schváleným obecným zastupiteľstvom. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 264  Obecné zastupiteľstvo v Šintave a) berie na 
vedomie  žiadosť  Pavla Dudona a manž. Márie,  trvale bytom Šintava 375 o odkúpenie obecného pozemku 
o výmere  148  m2,  parc.č.  517/42,  LV  č.  2640.  b)  konštatuje  že  sa  jedná  o prípad  pri  ktorom  sa  uplatní 
výnimočný  postup  prevodu  obce  z dôvodu  hodného  osobitného   zreteľa,  o ktorom  rozhoduje  Obecné 
zastupiteľstvo  trojpätinovou  väčšinou  všetkých  poslancov,  pretože   ide  o pozemok,  ktorý  je  dlhodobo 
využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený na rozvojové aktivity  a výstavbu obce. c)  schvaľuje 
v zmysle §-u 9, ods. 2, písm. a) zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení  neskorších predpisov, spôsob 
prevodu nehnuteľného majetku uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný  osobitného zreteľa – 
časti  parcely  č.  517/42  –  ostatné  plochy,  evidovanej  Okresným  úradom  v Galante,  katastrálny  odbor  na 
katastrálnej mape ako parcela registra „C“ v k.u. Šintava, na LV č. 2640, novovytvorená parcela č. 517/156 – 
ostatná plocha o výmere 148 m2 odčlenená geometrickým plánom č. 74/1017 zo dňa 17.1.2018,  žiadateľovi:  



Pavlovi Dudonovi a manž. Márii, Šintava č. 375.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík),  za  6  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák),  proti  0,  zdržal  sa  2  (Šimulčík, 
Režnáková) – návrh prijatý 3/5 väčšinou všetkých poslancov

Hlasovanie  za  návrh poslanca Matušicu  –  uznesenie  č.  265  Obecné zastupiteľstvo v  Šintave schvaľuje,  aby 
obecný úrad zabezpečil kontrolu predloženého geometrického plánu so zámerom predaja obecného majetku 
schváleným obecným zastupiteľstvom.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 

5/2  Žiadosť Gizely Lukačovičovej, Šintava č. 589 o odkúpenie obecného pozemku

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 266  Obecné zastupiteľstvo v Šintave a) berie na 
vedomie  žiadosť Gizely Lukačovičovej, Šintava č. 589 o odkúpenie obecného pozemku, b) konštatuje, že sa 
jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup prevodu obce z dôvodu hodného osobitného  zreteľa, 
o ktorom  rozhoduje  Obecné  zastupiteľstvo  trojpätinovou  väčšinou  všetkých  poslancov,  pretože   ide 
o pozemok, ktorý je dlhodobo využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený na rozvojové aktivity 
a výstavbu obce. c) schvaľuje v zmysle §-u 9, ods. 2, písm. a) zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, spôsob prevodu nehnuteľného majetku uplatnením výnimočného postupu ako prípad 
hodný  osobitného zreteľa:

– z parc.č. 4050/100 – novovytvorené parc. č. 4049/14, diel č. 1  vo výmere 23 m2, a parc.č. 3915/100 
diel č. 2 vo výmere 5 m2,

– z parc.č. 3926/2 – novovytvorenú parc. č. 3915/103, diel č. 6 vo výmere 70 m2,
– z parc.č. 3927/2 – novovytvorené parc.č. 3915/107, diel č. 12 vo výmere 10m2, a parc.č. 3915/76, diel 

č. 13 vo výmere 3 m2,  a parc.č. 3915/108, diel č. 14 vo výmere 25 m2, a parc.č. 3915/109, diel č. 15 vo 
výmere 293 m2,

– z parc.č. 3928/102 – novovytvorené parc.č. 3915/79, diel č. 16 vo výmere 34 m2, a parc.č. 3915/110, 
diel č. 17 vo výmere 3 m2, a parc.č. 3915/77, diel č. 18, vo výmere 17 m2, a parc. č. 3915/111, diel č.  
19  vo  výmere  158  m2,  celková  výmera  spolu  641  m2.  Pôvodné  parcely  sú  evidované  Okresným 
úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape, registrované ako parcela registra E, ktoré 
sú vo vlastníctve obce na LV č. 2640, katastrálne územie Šintava, odčlenené geometrickým plánom č.  
7-11/2015 zo dňa 18.11.2015 žiadateľovi: Gizela Lukačovičová, Šintava č. 589.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 3/5 väčšinou všetkých poslancov.

5/3 Žiadosť Eldi Group, s.r.o., Sereď, Železničná 3086/60 o odkúpenie časti pozemku
     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 267 Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie žiadosť spoločnosti Eldi Group, s.r.o., Sereď,  Železničná 3086/60 o odkúpenie časti pozemku a žiada  
pred predajom obecného pozemku predložiť dokumenty súvisiace s predajom pozemkov na parkovacie miesta 
od SD Jednota .
Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 

5/4  Žiadosť Radovana a Lívie Šulákových o odstránenie starého zábradlia na obecnom pozemku v novej uličke.
     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 268 Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie žiadosť Radovana a Lívie Šulákových, Šintava č. 661 o odstránenie starého zábradlia na obecnom 
pozemku v novej uličke a žiadame predložiť súhlasné stanovisko majiteľa priľahlej nehnuteľnosti.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 



Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 

5/5  Žiadosť Športového klubu nevidiacich a slabozrakých športovcov MALE ŠINTAVA o finančný príspevok na  
športovú činnosť klubu.
     V rámci rozpravy vystúpili poslanci:

- Lipovský – športový klub MALE  by mal byť zaradený do systému v rámci rozpočtu. 
- Šimulčík – sa zaujímal, koľko je v klube občanov zo Šintavy,
- Lipovský –  z 11 členov, sú 3 členovia občania Šintavy.
- Matušica – navrhol finančný príspevok vo výške 1000,- €
- Šimulčík – pripája sa k návrhu

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č.  269  Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 
Športovému klubu nevidiacich a slabozrakých športovcov MALE ŠINTAVA finančný príspevok vo výške 1000,- € 
na športovú činnosť klubu.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 

K bodu č. 6/
Petícia za obmedzenie používania hlučnej pyrotechniky – od obyvateľov ulíc v okolí reštauračného zariadenia 
Lodenica Šintava

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Obyvatelia ulíc v okolí 
reštauračného  zariadenia  Lodenica  podali  dňa  9.4.2018  na  obecný  úrad  petíciu  za  obmedzenie  používania 
hlučnej pyrotechniky. 
Predsedajúci   navrhol  vypracovať  všeobecne  záväzné  nariadenie  o  používaní  pyrotechnických  výrobkov  na 
zábavné účely a následne by bolo nariadenie prijaté na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
     V rámci rozpravy vystúpil poslanec Matušica – navrhol zakázať na celom území obce a počas celého roka 
používanie zábavnej pyrotechniky okrem osláv Silvestra a Nového roku.
     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č.  270 Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie Petíciu za obmedzenie používania hlučnej  pyrotechniky od obyvateľov ulíc v okolí  reštauračného 
zariadenia Lodenica Šintava s tým, že do najbližšieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva bude vypracované 
Všeobecne záväzné nariadenie obce Šintava o používaní pyrotechnických výrobkov na zábavné účely.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  8  (Holbíková,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková, 
Šimulčík), za 8 (Holbíková, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 
0 – návrh prijatý 

K bodu č. 7/
Interpelácia poslancov

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci:
-  Matušica  –  informácia  od starostu  obce o   zákaz  vstupu pracovníkov obce  do areálu   Lodenica.  Starosta 
odpovedal, že zákaz vstupu konateľom Lodenice do ich areálu je nezákonný. V rámci kúpnej zmluvy je zapísané 
vecné bremeno, ktoré hovorí o voľnom vstupe pracovníkov do areálu Lodenice za účelom údržby kanalizačného 
potrubia  a  prečerpacej  stanice.  Bránenie  vstupu  pracovníkom  obce  porušuje  firma  Lodenica  s.r.o.  zákon  o 
verejnom  záujme,  pretože  sa  jedná  o  verejno-prospešnú  stavbu,  ktorá  slúži  pre  všetkých  občanov.  V  tejto 
súvislosti  bolo podané trestné oznámenie za obmedzenie vstupu a Lodenica s.r.o.  určite bude vyrozumená s 
týmto konaním. Naďalej pokračujeme v legalizácii vstupov do tohto areálu, pretože v rámci transparentnosti a 
verejno-prospešného záujmu musíme naše záujmy chrániť  v prospech všetkých občanov.  Lodenica s.r.o.  bola 
upovedomená listom na dodržanie zákonom stanovených podmienok za účelom uvoľnenia trasy kanalizácie, aby 
mohla  byť  prevádzka  bezpečne udržovaná.  Ďalej  bolo  ponúknuté  odkúpenie  pozemkov  od Lodenice  s.r.o.  v 



prospech obce.
- Polák – navrhol ohradiť  miesto kde je prečerpačka a celý tento priestor odkúpiť,
- Eva Tvarožková, konateľka spoločnosti Lodenica, s.r.o. Šintava – ešte v októbri minulého roka  sme poslali náš 
návrh na obecný úrad, my sme si stanovili podmienky, lebo je to náš pozemok. Keď my dostaneme odpoveď na 
váš list, tak potom odpíšeme aj my.
- Matušica – informoval prítomných so žiadosťou Futbalového klubu Šintava na zavlažovanie futbalového ihriska. 
Z dôvodu vzniknutej situácie medzi obcou a firmou Lodenica, s.r.o. vznikol problém so zavlažovaním ihriska. Ak sa  
nebude polievať, trávnik sa značne poškodí a preto navrhujú vybudovanie novej studne. Majú tri cenové ponuky,  
žiadajú  o  schválenie  vybudovania  studne  na  zavlažovanie  futbalového  ihriska.  K  žiadosti  prebehla  rozprava 
poslancov.

- Polák – navrhol z dôvodu bezpečnosti na schodkoch osadiť uličnú lampu, alebo kameru. Keď sa bude 
plánovať rozšírenie kamerového systému, treba s tým počítať.

- Matušica – žiada preložiť obecný rozhlas z poškodeného stĺpa pri plote domu Matúša Markuska.
- Šimulčík – poďakoval za poradu poslancov pani zástupkyne starostu Marte Mizerovej, ktorá bola veľmi 

konštruktívna.

K bodu č. 8/
Predsedajúci otvoril Diskusiu k     bodom programu - diskusia občanov
V rámci diskusie vystúpili nasledovní poslanci a občania obce:

- Matulová – sa informovala ohľadne kamerového systému, či sa kontrolujú nasnímané situácie z dôvodu 
množenia problémov s narkomanmi.

- Jurčaga – pri kontrole plnenia uznesenia sa malo povedať,  čo sa spravilo, napr.  že sa spraví štúdia ako sa  
bude riešiť celoobecná voda, mala byť urobená do tejto schôdze, nič sme sa nedozvedeli, chcel by som 
vedieť v akom stave je vypracovanie štúdie. To čo sa  rozpráva Lodenici je zavádzanie a klamstvo.

- Molnárová  –  suseda  s  obecným  úradom  -  sťažovala  som  na  bývalú  prevádzku,  ktorá  už  20  rokov 
nefunguje, chcem aby sa tie budovy zbúrali, urobil sa tam teraz aspoň plot, za pol záhrady nebudeme 
platiť daň z nehnuteľnosti, lebo sa nedá obrábať. 

Na všetky diskusné otázky odpovedal starosta obce.
 
K bodu č. 9/
Z á v e r
     Záverom predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová
 
                                                                                    Miroslav Holička, starosta obce

V súlade  s § 13 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov pozastavujem výkon 
uznesení Obecného zastupiteľstva č. 264, č. 266, lebo odporuje zákonu.

Miroslav Holička, starosta obce 


